
Cesta: Do Bukureste jsem letel z Vidne, jelikož letenka vysla asi o polovinu 
levneji nez z Prahy. Navic co chvili tam jezdi student agency busy do Vidne, takze 
doprava uplne v pohode. Na letisti na me uz cekal contact person a odvezl me na 

hostel.  
 
Ubytovani: Vsichni studenti jsme bydleli v hostelu primo v centru mesta. Jeho 
výhodou byla poloha v centru a nevýhodou nevybavenost a spina. Kluci si zvykli 

rychle, holky s tim chvili bojovali. Jinak teda v pokoji byli tri postele naskladany 
vedle sebe, dve skrine a umyvadlo. Koupelna a zachod byla spolecna pro cele 
patro na chodbe. Ze 4 sprch fungovala ale pouze 1. Kuchynka tam zadna nebyla, 
takze nebyla moznost si něco sam uvarit. 

 
Strava: Kazdy tyden jsme dostavali asi 500kc na jidlo. Kvůli absenci kuchynky 
jsme teda jedli kazdy den nekde v restauracích nebo fastfoodech. Obedovy 
menucko stalo asi 70kc a normalni obed v hezke restosce nestal vic jak 130kc, 

pivo 40kc.  
 
Mesto: Bukurest moc historických pamatek nenabídne. Takze to co stalo za to, 
jsme prosli za prvni tyden a pak jsme vlastne uz jen tak chodili do parku hrat 

frisbee, pujcovat si kola, hrat basket, badminton atd...  No a jako dopravu po 

meste jsme porad vyuzivali jen metro, dalo se s nim dostat všude, takze bylo 
zbytecny využívat preplnenych autobusu. Navic na metro a busy jsou jine listky. 

Listek na metro s 62 vstupy stal asi 300kc a stacilo mi to skoro na cely mesic. 

 

Nemocnice: V bukuresti je mnoho nemocnic a všichni studenti jsme prakticky 

byli v jine. Ta moje byla asi 15 min cesty metrem vzdalena od hostelu. 
V nemocnici se mi teda libilo asi nejvic. Sice nebyli tak moderni jako u nas, ale 

doktor byl velice vstricny, mlady, vtipny a snazil se nas naucit co slo. Všichni 

lekari mluvili anglicky, nekdo lip nekdo hur, ale skoro vždycky jsme se domluvili. 

Ja byl teda na kardiologii, takze rano jsme udelali vizitu a pak se venovali 

jednotlivym pacientum s jednou rezidentkou. Denne jsme delali EKG, testy 
ortostaticke hypotenze, 6ti min test, CAVI, head-up tilt test... 

 

Kulturni program: No tady to bylo slabsi, většina lidi z ifmsy si dodelavali 
zkoušky, takze se o nas starali většinou dobrovolnici. Většinou jsme si museli 

udelat vlastni program a oni nam ho jen doladili a pripadne domluvili nejaky 

detaily. Byli jsme na 2 vyletech. Prvni jsme jeli k mori na vikend, coz bylo super. 
A potom jsme jeli jeste do hor se podivat na drakuluv zamek. Oba vylety 

doporucuji! 
 
Zaver: Celkove staz to hodnotim pozitivne. Urcite to byla dobra zkusenost, 

poznal jsem nove lidi, trosku potrenoval angličtinu a snad se i neco naucil z 
nemocnice. Vsem bych to doporucil. 
 
 


